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 ФЕЕТ проти паління!

 «... віддай свій голос проти бідності!»� 

Шануємо ювілярів жовтня... 

Емісари ЗДІА — на іншому континенті



ЗДІА офіційно

Жовтневе засідання Вченої ради 
ЗДІА  почалося з дуже знаменної події. 
Ректор академії вручив декану ФМФ 
д.ф.н., професору, зав.кафедри МО В. Г. 
Воронковій почесну нагороду — знак 
“Петро Могила”. Власників подібної 
відзнаки на Україні можна перерахувати на 
пальцях. Як вважає Валентина Григорівна, 
важко переоцінити все те, що зробив у 
свій час для України видатний філософ, 
видавець, дипломат, просвітитель Петро 
Могила (короткий життєпис цього 
видатного громадського діяча України 
читайте на стор. 5). І саме його тернистий 
шлях став для неї зразком високого 
служіння народу, своєй країні. “І я, і 
академія, і весь наш край повинні пишатися 
тим, что наша діяльність відзначена такою 
почесною нагородою”...

Згідно з порядком денним засідання 
Вченої ради ЗДІА від 4 жовтня 2007 року 
були висвітлені такі питання: 

- Про підсумки прийому до академії 
(доповідач ректор ЗДІА В. І. Пожуєв). 

- Про роботу кафедри охорони npaui 
та екології металургійного виробництва 
(доповідь зав. кафедри ОПЕМВ Коже-
мякіна Г.Б. та голови комісії Червоного 
І.Ф.).

- Про надання документів для 
присвоєння вченого звання. (інформація 
вченого секретаря Чуба В.Г.)

- Про підсумки літньої екзаменаційної 
cecii та захисту 
дипломних проектів 
(доповідь першого 
проректора Швеця Є. 
Я.)

- Про видання 
збірників наукових 
праць ЗД1А “Мета-
лургія” № 16 i 
“Гуманітарний віс-
ник” № 31 (інформація 
відповідальних ре-
дакторів Колобова Г. 
О. і Воронкової В. Г.)

- Про присвоєння 
почесного звання  
професора ЗД1А 
(інформація ректора ЗДІА   Пожуєва B.I.)

- Про рекомендацію до видання 
методичних посібників; про зарахування 
до докторантури ЗДІА; про відрахування з 
аспірантури; про затвердження додаткових 
програм до кандидатських icпитів зi 

спеціальності; про затвердження програм 
вступних icпитів зі спеціальностей; про 
рекомендацію до видання монографії — 
доповідав проректор з НПР Кудієвський С. 
С.

Щодо підсумків прийому до академії у 
2007 році, які висвітлив ректор ЗДІА В. І. 
Пожуєв, то Вчена рада ухвалила наступне:

- інформацію ректора прийняти до 
відома. Факультетам і кафедрам активізувати 
профорієнтаційну роботу серед молоді міста 
та регіону. Особливу увагу звернути на 
посилення роботи серед слухачів підготовчих 
курсів ЗДІА та випускників вищих 
навчальних закладів 1-2 рівнів акредитації. 
Деканам факультетів скласти інтегровані 
плани підготовки фахівців на ті напрями 
(спеціальності), на які буде здійснюватися 
набір випускників відповідних навчальних 
закладів.

- Приймальній комісії сумісно з деканами 
продовжити роботу по удосконаленню 
системи прийому абітурієнтів, як на перший 
так і на старші курси. Особливу увагу 
звернути на необхідність вдосконалення 
організації прийому на 
навчання за програмами 
освітньо-кваліфікаційного 
рівня спеціаліст та магістр. Та 
інше…

В доповіді першого 
проректора проф. Є. Я. 
Швеця «Про підсумки 
навчання студентів у 
весняному семестрі 
2006/2007 н.р.» 
відзначено, що під-
сумки семестрового 
контролю можна в 

цілому вважати задо-
вільними. У порівняні з 
минулим роком абсолютна 
успішність студентів 
денної форми навчання 
зросла на 4,6%, а якість 
навчання на 5,6%, на заочній 
формі відповідно на 5% і 3%. 
Продовжується тривала робота 
по удосконаленню  застосування 
кредитно-модульної системи 
навчального процесу.

В проекті рішення Вченої 
ради констатовано, що ак-
редитаційний норматив досяг-

нуто з абсолютної успішності лише на 
ФЕЕТі, а з якості успішності нижче за 
нормативи мають показники ФЕЕ, ФБВР, 
ФЕП. ...В розрізі курсів найгірші показники 
в цілому по академії мають студенти ІІ курсу 

денної й заочної форми.
Дані рубіжного контролю показали, 

що на окремих факультетах підсумкові 
показники значно відрізняються від 
результатів модульного контролю. Така 
розбіжність свідчить про недостатню 
ефективність застосування кредитно-
модульної системи організації навчального 
процесу.

Вчена рада ухвалила ...здійснити аналіз 
ситуації в розрізі дисциплін, кафедр, 
академічних груп. Пропозиції з цього 
приводу оформити планами заходів і 
надати їх першому проректору. У зв’язку 
з акредитацією протягом 2007/2008 
навчального року спеціальностей ЕП, ЕК, 
Ф звернути увагу деканів факультетів проф. 
Воронкової В.Г., доц. Глущевського В.В., а 
також завідувачів випускових кафедр проф. 
Ткаченко  А.М.,  доц.   Солодухіна  С.В.,   проф.   
Салиги С. Я. на  необхідність забезпечити 
виконання акредитаційних нормативів 
щодо успішності студентів. Також звернути 
увагу декана ФЕЕ проф. Чепрасова O.І. 
на показники ефективності застосування 

кредитно-модульної   
систе-ми   організації   
н а в - ч а л ь н о г о   
процесу.   

Відповідно до 
плану була проведена 
перевірка  роботи 
кафедри охорони 
праці та екології 
металургійного вироб-
ництва, яка була 
створена при розподілі 
кафедри промислової 
теплоенергетики в 
1976 році. З 1998 року 
розпочато перехід 
на систему навчання 
за двома освітньо-
ква л іфікац ійними 
рів-нями: бакалавр 
та спеціаліст. Зараз 
колектив кафедри 
го-тується до про-
ведення ліцензу-вання 
нової спеціальності  
“Екологія, охорона 
н а в - к о л и ш н ь о г о 
середовища та 
з б а л а н с о в а н е 
п р и р о д о к о -
ристування”. Перший 
набір студентів 
планується на 2008-

2009 н.р.
На завершення, після місткої, але  стисло 

доведеної інформації проректора з НПР 
С. С. Кудієвського, виступив енергійний 
голова Спортклубу ЗДІА та т.в.о. заст. 
каф. фізичного виховання та спорту В. 
В. Скотник з питання, щодо придбання  
спортивного інвентарю.

Дякуємо секретарю Вченої ради 
академії Н. І. Фроловій за активну 

допомогу при роботі над матеріалами 
засідання Вченої ради.


